
Styremøte, Gol JFF 14.12.2021 

 

Jan Erik, Christoffer, Wibekke, Hallgrim, Christer 

Oppsummere året 

Fiskekortsalg for ca. 15ooo. Potensiale 

Jakt, solgt for 22000. Gol JFF har handlet inn og innredet nye hytta i Dalføret 

Ny veg i Dalføret er klar. Leder tar en prat med grunneier om hvordan vi kan få tilgang til å benytte 

vegen. 

Leirduebanen har vært i drift fra i vår. Det har blitt et godt miljø rundt leirduebanen. Forslag om å tilby 

mer skyting. Eks. ungdomsskyting, eller bedriftsskyting. Ønsker å lage et eget skur til den nyeste 

kastemaskinen. Lurt å kjøpe inn solcellepanel til vedlikeholdslading av batteri. Jan Erik søker om 

bedriftskonto på Hyttetorget. 

Økonomi. Saldo 445000 

Diskuterte flere alternativer ang. klujbbhus. Christoffer følger opp noen leads. 

Skytebane på Fuglehaugen. Skytterlaget driver prosessen og Gol JFF er invitert med i prosessen. Leder 

har vært med på befaring og spilt inn Gol JFF sine nivå. 

Fluebindekurs 

Harllgrim har pratet med Bjør Mathisen i Husflidlaget ang fluebindekurs. Han har fått med seg instruktør 

og kan kjøre et kurs i vinter. F.eks. februar/mars. Fikk fullmakt til å kjøpe inn utstyr for å kjøre kurs. Får 

antagelig litt peng frå Husflidlaget også til å kjøpe bøker.  

NM fluefiske 

Har fått en uformell forespørsel om arrangement av NM i fluefiske august 2022. Styret stilte seg positive 

til dette. Hallgrim følger opp videre med kontakt med NKFF. 

 


